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علاقمندی روسیه به گسترش همکاری  با ایران در حوزه سلامت
دستیار ویژه وزیر بهداشت عنوان کرد؛

دســتیار ویژه وزیر و مدیرکل همکاری های بین الملل وزارت بهداشــت، از علاقمندی روسیه برای 
گسترش همکاری های دو کشور در حوزه سلامت خبر داد.

محمدحسین نیکنام، در نشست خبری نخستین همایش بین المللی پوشش همگانی سلامت خانواده 
و نظام ارجاع، به همکاری های ایران و روسیه در حوزه سلامت اشاره کرد و گفت: روسیه به داروهای 

ایران علاقمند است.
وی با عنوان این مطلب که صادرات دارو تا حدودی از ایران به روســیه انجام می شود، افزود: روسیه 

اما علاقمند است این همکاری گسترش یابد.
نیکنام دستیار ویژه وزیر و مدیرکل همکاری های بین الملل وزارت بهداشت ادامه داد: روسیه علاقمند 
است تحقیقات مشترک بین دو کشور انجام شود و جلسات علمی و ارتباطات گسترده در زمینه تبادل 

اطلاعات علمی را خواستار هستند.
وی گفت: روسیه نسبت به همکاری در حوزه سلامت با ایران، خود را بسیار مشتاق نشان می دهد و 

امیدواریم که این همکاری ها به نحو مطلوبی انجام شود.

جامعه

اخبار کوتاه 

معاون فنی و فناوری های نوین ســازمان انتقال خون 
با بیان اینکه تمام تــلاش خود را به  کار می گیریم که 
پالایشگاه خون را در ایران راه اندازی کنیم، درباره تولید 
داخلی داروهای مشــتق از پلاسما گفت: به طور قطع، 
تولید دارو توسط پالایشگاه های خارجی نسبت به تولید 
دارو در داخل کشــور گران تر است؛ بنابراین با توجه به 
اینکه علم تولید داروی مشتق از پلاسما در کشور وجود 

دارد، برای احداث پالایشگاه خون تلاش می شود.
دکتر عبادالله سالک مقدم، درباره اهمیت و ارزشمند 
بودن پلاســمای خون گفــت: احداث پالایشــگاه 
خون، یکی از آرزوهای همیشــگی کشور به حساب 
می آید؛ چراکه پلاسما می تواند به داروهای متعددی 
برای درمان بیماری ها تبدیل شــود. پلاســما توسط 
پالایشــگاه های انتقال خون می توانــد به داروهای 
متعددی تبدیل شود که برای درمان بیماری ها به کار 

گرفته می شود.
وی دربــاره اهمیت داروهای مشــتق از پلاســما 
اظهار کرد: داروهایی که از پلاســما تولید می شوند 
ارزشمند و گران بها هستند. برخی شرکت ها در زمینه 
ارسال پلاســمای خون به پالایشگاه های کشورهای 
خارجی فعالیت می کنند؛ پلاسما توسط شرکت ها به 
پالایشگاه های خارجی ارســال شده و پس از اینکه 

تبدیل به دارو شدند به کشور بازمی گردند.
 معاون فنی و فن آوری های نوین سازمان انتقال خون 
با بیان اینکه فناوری ساخت پالایشگاه خون در کشور 

وجود دارد، خاطرنشــان کرد: گرفتن و ارســال پلاسما 
به پالایشــگاه خارجی و تولید دارو در کشور دیگر، یک 
پروســه زمان بر اســت. به طور قطع، تولید دارو توسط 
پالایشگاه های خارجی نســبت به تولید دارو در داخل 
کشور گران تر است. با توجه به اینکه علم تولید داروی 
مشتق از پلاسما در کشور وجود دارد، می توانیم در جهت 

احداث پالایشگاه خون گام برداریم.

سالک مقدم ادامه داد: اگر داروهای مشتق از پلاسما 
در کشــور تولید شــود، ارزش افزوده  فراوانی برای 
کشــور به ارمغان می آورد. تمام تلاش خود را به کار 
می گیریم که پالایشــگاه خون را در ایران راه اندازی 
کنیم. اگر پالایشــگاه خون در کشــور احداث شود، 
پلاسما بدون واسطه وارد پالایشگاه ها شده و تبدیل 

به دارو می شود.

وی افزود: تولید دارو در پالایشــگاه خون داخلی نه 
تنها ارزش افزوده به همراه دارد، بلکه دارو با سرعت 
بیشــتری در اختیار مــردم قرار می گیــرد و مزایای 

حاصل تولید دارو از آنِ کشور می شود.
معاون فنی و فن آوری های نوین سازمان انتقال خون 
درباره روند احداث پالایشــگاه در کشــور گفت: برخی 
مراکز خصوصی نسبت به طراحی پالایشگاه خون اقدام 

کرده اند و طی یک یا دو ســال آینده، پالایشــگاه های 
خون راه اندازی می شــوند. هنگامی که پالایشگاه های 
خون راه اندازی شدند، پلاسما را در اختیار پالایشگاه ها 
قرار می دهیم که تبدیل به دارو شود و در مراکز درمانی 

برای درمان بیماران استفاده کنند.
وی با بیان اینکه حدود ۲۰ داروی گرانبها و ارزشمند 
از پلاسما تهیه و تولید می شود، اظهار کرد: بسیاری از 
فاکتورهای انعقادی مانند فاکتور ۸، فاکتور ۹، فاکتور 
۱۳، فونداپارینوکس، IVIG و آلبومین از پلاســما 
تولید می شود. با توجه به اینکه علم ساخت پالایشگاه 
در کشــور وجود دارد، می توانیم در زمینه تولید دارو 

گام برداریم و از مزایای آن بهره مند شویم.
ســالک مقدم درباره وضعیت اهدای خون و پلاسما 
در کشور اظهار کرد: اهدای خون و پلاسما در کشور 
به صورت ۱۰۰ درصد دواطلبانه است؛ به دلیل اینکه 
مردم کشــور، نوع دوست هستند از وضعیت خوبی در 
حوزه اهدای خون و پلاسما برخوردار هستیم. پلاسما 
به دو صورت تهیه می شود؛ روش اول به این صورت 
اســت که پلاســما از »خون کامل« گرفته می شود 
و روش دوم، »پلاســما فرزیس« اســت؛ یعنی فقط 

پلاسمای خون اهداکننده گرفته می شود.  
وی ادامه داد: یکی از فرآورده های تولیدی سازمان 
انتقال خون ایران، تولید پلاسما از خون کامل است. 
ایران از منظر ذخایر خون و پلاسما از وضعیت خوبی 
در میان کشــورهای جهان برخوردار است. سازمان 

انتقال خون ایران نسبت به حفظ ذخایر خون تلاش 
می کند؛ چــرا که میزان مصرف خــون در برخی از 
بازه هــای زمانی افزایش می یابــد  و احتمال کاهش 

میزان ذخایر خون وجود دارد.
معاون فنی و فن آوری های نوین ســازمان انتقال 
خــون ادامه داد: میزان ذخایر خون را باید همواره در 
یک سطح خاص نگه داریم که با فراغ خیال بتوانیم 
حــوادث و رویدادهای خاص را پوشــش دهیم و با 

معضل روبرو نشویم.
ســالک مقدم درباره میزان تولید پلاســما در کشور 
گفت: در حال حاضر، حدود ۳۰۰ هزار لیتر پلاســما 
خون توسط ســازمان انتقال خون تولید می شود. در 
کنار ســازمان انتقال خون، مراکــز خصوصی نیز به 
صورت پلاســمافرزیس در زمینه تولید پلاســما گام  

برمی دارند.
وی دربــاره چگونگــی تولیــد پلاســما در مراکز 
خصوصی نیز اظهار کرد: سازمان انتقال خون ترجیح 
می دهد که تولید پلاسما در مراکز خصوصی منطبق 
بر اســتانداردهای ســازمان انتقال خون باشد؛ چرا 
بر مبنای استانداردهای  که استانداردهای ســازمان 
سازمان های بین المللی است. ســازمان انتقال خون 
بــر به کارگیری روش هــا و اســتانداردهای مدنظر 
تاکید دارد که اهداکننده و بیمار دچار مشکل نشوند. 
خدماتی که ارائه می شــوند باید منطبق بر بالاترین 

استانداردها باشند.

وزیر بهداشت اعلام کرد

 درمان رایگان کودکان زیر ۷ سال 
در مراکز دولتی از هفته جاری

وزیر بهداشــت از تصویب درمان رایگان کودکان زیر هفت 
ســال در مراکز درمانی دولتی و وابســته به دانشــگاه های 

علوم پزشکی خبر داد.
دکتر بهرام عین اللهی در نشست خبری همایش بین المللی 
ســلامت خانواده که صبح امروز در وزارت بهداشــت برگزار 
شد، اظهار کرد: برنامه درمان رایگان کودکان زیر ۷ سال در 
مراکز درمانی دولتی و مراکز درمانی وابسته به دانشگاه های 
علوم پزشــکی به تصویب هیئت وزیران رسیده است و طی 
هفته جــاری اجرا می شــود. وی با محکوم کردن کشــتار 
کودکان مظلوم غزه توســط رژیم صهیونیستی، در عین حال 
با بیان اینکه درمان و پیشــگیری در ســنین کودکی بسیار 
اهمیت دارد، افزود: توجه به سلامت در سنین کودکی بسیار 
اهمیت دارد؛ به طور مثال اگر مشکل کودکان در حوزه چشم 
برطرف نشــود، او برای همیشــه دچار تنبلی چشم می شود. 
وزیر بهداشــت ادامه داد: اگر کاشــت حلزون شنوایی برای 
کودکان هدف، زیر ۴ ســال انجام نشــود؛ آن کودک برای 
همیشه شنوایی و تکلم را از دست می دهد. عین اللهی با بیان 
اینکه علی رغم تمام مشــکلات اقتصادی و تحریم ها برنامه 
درمان کودکان زیر ۷ ســال را در کشور اجرا می کنیم، افزود: 
جمهوری اسلامی ایران نسبت به درمان رایگان کودکان زیر 

۷ سال اقدام می کند.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر خبر داد؛

رشد اعتیاد در کشور متوقف شده است
دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر از متوقف شدن رشد اعتیاد 
در کشور همزمان با اجرای طرح یاری گران زندگی و رویکرد 

اجتماعی کردن مبارزه با مواد مخدر خبر داد.
اسکندر مؤمنی، دبیر ستاد مبارزه با مواد مخدر در خصوص 
پیشــگیری از اعتیاد در کشــور بیان داشــت: خوشبختانه با 
رویکرد اجتماعی کردن مبارزه با مواد مخدر و مردمی سازی 
و پیاده کردن طرح یاری گران زندگی، رشــد اعتیاد در کشور 
متوقف شده است و این مساله حاصل تلاش تمام دستگاه ها 
اســت. وی ضمن هشــدار در مورد مواد مخدر جدید افزود: 
برخــی افراد تلاش می کنند مصرف مــواد مخدر را بی ضرر 
جلوه و در بسته های شــکیل و جدید ارائه دهند و طبیعتاً ما 
هم باید فعالیت خود را نســبت با این افراد بیشتر کنیم و اگر 
از شیوه های مناسب اســتفاده کنیم و با جذابیات های هنری 
نشان بدهیم که اعتیاد و مصرف مواد مخدر در نهایت تلخی 
و ســیاهی و تباهی به دنبال دارد، کسی به سمت مواد مخدر 
نمی رود. دبیر ســتاد مبارزه با مواد مخدر در پایان بیان کرد: 
امیدواریم در طرح یاری گران زندگی تلاش های خود را بیشتر 

کنیم تا بتوانیم موفق تر عمل کنیم.

افزایش ساعات فعالیت مراکز 
شماره گذاری و تعویض پلاک

رییس مرکز شــماره گذاری و تعویض پــلاک پلیس راهور 
فراجا از افزایش ۲ ساعته زمان فعالیت مراکز تعویض پلاک 

در سراسر کشور از ۱۲ تا ۲۸ اسفند ۱۴۰۲ خبر داد.
سرهنگ علی محمدی، رئیس مرکز شماره گذاری و تعویض 
پلاک پلیــس راهور فراجا دربــاره ســاعات فعالیت مراکز 
شــماره گذاری و تعویض پلاک اظهار کرد: با توجه به تدابیر 
رئیس پلیس راهور فراجا در راســتای تســهیل در خدمات و 
افزایش رضایتمندی شــهروندان در روزهای پایانی سال از 
۱۲ تا ۲۸ اسفند فعالیت کلیه مراکز شماره گذاری در سراسر 
کشور با ۲ ساعت افزایش، از ۷ صبح تا ساعت ۱۶ خواهد بود.
وی بــا بیان اینکه ارائــه خدمات به متقاضیــان تا آخرین 
نفری که در مراکز شــماره گذاری حضور دارند انجام خواهد 
شد، افزود: ســاعت کاری مراکز تعویض پلاک در روزهای 

پنجشنبه نیز از ساعت ۷ صبح تا ۱۲ ظهر است.
ســرهنگ محمدی به متقاضیان توصیه کــرد: حتماً رأس 
ســاعت رزرو شــده به مرکزی که مشــخص کرده اند برای 
دریافت خدمات مراجعه کنند؛ نه زودتر که معطل شــده و نه 

دیرتر که نوبت خود را از دست بدهند.

معاون فنی و فناوری های نوین سازمان انتقال خون تشریح کرد:

تلاش برای احداث »پالایشگاه خون« در کشور

رئیس پلیس آگاهی فراجا، از افزایش ۳۵ درصدی کشفیات سرقت در کشور خبر داد و گفت: 
وقوع سرقت در کشور نسبت به سال قبل ۳ درصد کاهش داشته است.سردار محمد قنبری در 
تشریح عملکرد ۱۱ ماهه پلیس آگاهی در حوزه مبارزه با سرقت گفت: کارآگاهان پلیس آگاهی 
در سراسر کشور با جدیت در برخورد با سرقت های مهم عمل می کنند، به طوری که موفق 
شدند میزان کشفیات کل سرقت ها را ۳۵ درصد افزایش دهند. همچنین وقوع سرقت ها در ۱۱ 
ماهه سال ۱۴۰۲ نیز نسبت به مدت مشابه سال گذشته سه درصد کاهش داشته است. وی 
از رشد ۳۳ درصدی کشف به کشف سرقت در مدت مذکور خبر داد و گفت: با توجه به اینکه 
سرقت های منزل و اماکن احساس ناامنی را در سطح جامعه ایجاد می کند، با اقدامات مؤثر 
کارآگاهان مبارزه با سرقت در سراسر کشور وقوع این سرقت ها ۱۲ درصد کاهش یافت. رئیس 
پلیس آگاهی فراجا بهترین عملکرد کشف را در این بازه زمانی مربوط به سرقت اتومبیل با ۸۷ 
درصد عنوان کرد و گفت: بیش از ۵۸ درصد از مجموع سرقت های واقعه در کشور مربوط به 
سرقت های خرد است. همچنین از اول سال با اجرای طرح های مختلف مبارزه با خریداران 
اموال مسروقه تعداد زیادی از مالخران دستگیر و به مراجع قضائی معرفی و اموال کشف شده 
نیز به مال باختگان تحویل داده شده است. قنبری در ادامه با بیان اینکه بسیاری از پرونده های 
سرقت در استان ها با استفاده از تجهیزات هوشمند پلیسی پیگیری و کشف می شود، گفت: 
کارآگاهان با انجام اقدامات پیچیده اطلاعاتی و پلیسی و همچنین با بهره گیری از روش های 

علمی و آزمایشگاهی، با کشف سرقت رضایت حداکثری مردم را جلب می کنند.

معاون بهداشــت وزارت بهداشــت وضعیــت »جمعیت« در 
برخی کشورها را اسفناک خواند و با اشاره به شرایط ایران در 
این زمینه و برنامه های در نظر گرفته شــده برای برون رفت 
از آن، گفــت: حدود دو هفته گذشــته اجلاس G۵ در تهران 
برگزار شــد و در این اجلاس برنامه هــای مربوط به باروری 
و افزایش جمعیت مطرح شــد که مورد اســتقبال کشورهای 

حاضر قرار گرفت.
دکتر حســین فرشیدی - معاون بهداشت وزارت بهداشت، 
درمــان و آموزش پزشــکی در نشســت خبری نخســتین 
همایش بین المللی ســلامت خانــواده اظهار کرد: در زمینه 
بهداشــت خانواده ما سال گذشــته رتبه اول را داشتیم، اما 
نگهداشــت رتبه اول ســخت تر از به دست آوردن آن رتبه 

است.
وی با اشــاره بــه مبحث »جمعیت« و با بیــان اینکه اگر به 
برخی کشــورها در این زمینه نگاه کنیم شــاهد خواهیم بود 
کــه در این زمینه وضعیت بســیار اســفناکی دارنــد و ما نیز 
وضعیت نســبتا وخیمی را تجربه می کنیــم، افزود: حدود دو 
هفته پیش اجلاس G۵ در تهران برگزار شــد و پنج کشــور 
در آن حاضــر بودند کــه محوریت آن خانــواده بود. در این 
اجــلاس برنامه هایی مربــوط به بــاروری و افزایش جمعیت 
و متناسب ســازی برنامه هــای جمعیتی مطرح شــد که مورد 

گرفت. قرار  استقبال 
معاون بهداشــت وزارت بهداشــت درباره همایش بین المللی 
سلامت خانواده نیز گفت: سمینار و کنگره پیش رو با ۵ محور 

مختلف برگزار می شــود که یکی از محورهای اصلی تغییرات 
نظام شبکه است که نســبت به محورهای دیگر قوی تر است 
و در دو پنــل مختلف ایجاد شــده اســت. یکی از مســائل، 
بحث های مربوط به جمعیت است که کمک می کند ما چگونه 
این تجربه را داشته باشیم که بتوانیم از این ورطه ای که الان 

متاسفانه شروع شده، خارج شویم.
وی بــا تاکید بر این که در این کنگــره تجارب خود را ارائه 
خواهیم داد، گفت: در تجربه ای که از G۵ داشــتیم، عزیزانی 
که از عراق بودند واقعاً پیگیر برنامه های جوانی جمعیت ایران 
بودند و ان شــاءالله در این کنگره نیز چنین اتفاقی خواهد افتاد 
و نماینده های ســازمان های جهانی نیز در این راستا هماهنگ 
خواهند بود و همچنین انتقال و دریافت تجربه از کشــورهای 

اندونزی و مالزی را نیز خواهیم داشت.

رییس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور از ساخت 
۱۰۵ هزار مدرسه توسط این سازمان خبر داد و گفت: ۲۰۲۰ طرح 
آموزشــی با ظرفیت ۱۰ هزار کلاس درس در مهر امسال افتتاح 
شد لذا در مهر امسال چالش جدی برای فضا و مدرسه نداشتیم.

حمیدرضا خان محمدی در مراســم تجلیل از مهندســان برتر 
نهضت مدرسه ســازی و اولین دوره اهــدای جایزه ملی نصیر با 
بیان اینکه روز مهندس روزی اســت که همه مردم به دســتان 
و فکر و ذهن مهندســان مراجعه می کنند؛ هر چه می ســازید و 
راهبــری می کنید به یادگار می مانــد و آنقدر در مناظر عمومی 
باقی می ماند که شــما احتیاط می کنید زیبا ترین نقشه را پیاده 
کنید افزود: ۹۵۰طرح با ظرفیت ۴ هزار کلاس درس در مناطق 
محروم از جمله بشــاگرد هرمزگان ساخته شــده است، در مهر 

امسال چالش جدی برای فضا و مدرسه نداشتیم.
به گفته وی، ســرانه ۱.۵ متر مربع بــه ازای هر دانش آموز به 
۵.۲۸ متر مربع با وجود رشــد در تعداد دانش آموزان، تبدیل شده 
است. رییس سازمان نوســازی مدارس یادآور شد: در زلزله بم، 
مدارس اســتاندارد در برابر زلزله مقاوم ماندنــد، نهضت مقاوم 
ســازی آغاز شــد؛ ۶۵ درصد مدارس ناایمن بودند اما اکنون ۱۸ 

درصد مدارس ناایمن هستند.
خان محمدی با بیان اینکه باید از ســرانه فعلی  ۵.۲۸ مترمربع 
به ســرانه ۶.۱ متر مربع به ازای هر دانش آموز برسیم گفت: بر 
اســاس برنامه هفتم  ۲ دهم درصد از یک واحد مالیات بر ارزش 
افزوده، برای تخریب، بازسازی، نوسازی و مقاوم سازی مدارس 
اختصاص می یابد و این عزم مجلس برای توجه به مقوله مقاوم 

سازی است.
رییس سازمان نوسازی مدارس با بیان اینکه ۲۰۰ مجتمع بزرگ 
مقیاس حداقل ۱۰۰۰ دانش آموز را پذیرا خواهند بود افزود: طبق 
برنامــه هفتم مکلفیــم در ۲۰۰ نقطه آموزشــی دارای چالش، 
مجتمع های بزرگ مقیاس به عنــوان الگوهای کانون تربیت و 

پیشرفت محله بسازیم.
خان محمدی گفت: در یک ســال اخیر اطلسی در اختیار خیرین 
قرار گرفته تا از روند انجام پروژه ها و ســرانه های آموزشــی در 
اقصی نقاط کشــور مطلع شوند. همچنین براساس گزارش مرکز 
پژوهش های مجلس، ســالانه یک میلیون نفر و به عبارتی ۲۵۰ 
هزار خانوار در کشور جابه جا می شوند و این امر مشکلاتی برای 
سازمان نوســازی ایجاد می کند که با اســتفاده از کانکس های 

استاندارد می توان با پدیده هایی همچون مهاجرت روبرو شد.

معاون فنی و عمران شهرداری تهران با تأکید بر اینکه برای اجرای ۱۵۰ کیلومتر تونل 
جمع آوری آبهای ســطحی تهران پروژه های متعددی تعریــف کرده ایم، گفت: در نظر 

داریم بخشی از عقب ماندگی ها را در همین دوره جبران کنیم.
هادی حق بین درباره برنامه شــهرداری تهران برای مقابله با آبهای سطحی پایتخت، 
اظهار کرد: یکی از موضوعات اساســی شــهرداری افزایش تاب آوری و ایمنی عمومی 
شــهر است. در این راستا یکی از مسائل حائز اهمیت توجه به زیرساخت های شهری از 

جمله مدیریت سیلاب و بازچرخانی آب است.
وی با بیان اینکه شــرکت خاکریــز آب به عنوان مجری و متولــی اینگونه پروژه ها، 
برنامه های جدی در دســتور کار دارد، خاطرنشــان کرد: برای محقق شدن این طرح، 
اجرای ۷۰۰ کیلومتر تونل برای تهران در نظر گرفته شده که از این مقدار ۱۵۰ کیلومتر 

باقی مانده است.
حق بین گفت: طبق برنامه باید ســالانه ۱۰ کیلومتر به این مســیر تونلی اضافه شود، 
منتهی به جهت عدم تناســب بودجه با برنامه این امکان برای همکاران ما در شــرکت 

خاکریز آب تاکنون به طور کامل فراهم نشده است.
بر اســاس گزارش سایت شهر، معاون شهردار تهران با تأکید بر اینکه برای تحقق این 
امر پروژه های متعددی تعریف کرده ایم، ادامه داد: پیمانکاران متفاوتی را در نظر داریم تا 

بتوانیم بخشی از عقب ماندگی ها را در همین دوره جبران کنیم.

کاهش ۳ درصدی سرقت 
در کشور

۱۸ درصد مدارس نا ایمن هستندعراق پیگیر برنامه های جوانی جمعیت ایران

جبران عقب ماندگی ها در حوزه 
جمع آوری آبهای سطحی در پایتخت

رئیس پلیس آگاهی فراجا خبر داد؛

رییس سازمان نوسازی مدارس:معاون وزیر بهداشت مطرح کرد:

معاون شهردار تهران اعلام کرد

سازمان پایانه های شهرداری تهران در نظر دارد فراخوان طرح تعویض موتورسیکلت های بنزینی 
با موتورسیکلت های برقی ویژه کلیه مناطق، سازمان ها و شرکت های شهرداری تهران را از تاریخ 
۱۴۰۲.۱۲.۱۵ به مدت یک هفته به اجرا بگذارد. پوریا علیمردانی مدیر عامل سازمان پایانه های 
شهرداری تهران از طرح فراخوان تعویض موتور سیکلت های بنزینی با موتورسیکلت های برقی 
ویژه شهرداری تهران خبر داد و گفت: با توجه به تکلیف شهرداری تهران در خصوص اجرای 
ماده )۱۴( آئین نامه فنی موضوع ماده )۲( قانون هوای پاک مبنی بر الزام برقی سازی کلیه ناوگان 
موتورسیکلت ملکی دستگاه های اجرایی از جمله شهرداری تهران و با توجه به مکاتبه معاونت 
حمل و نقل و ترافیک با موضوع ارسال اطلاعات موتورسیکلت های واحدهای شهرداری، تمامی 
واحدهای شهرداری ضمن ارسال اطلاعات موتورسیکلت های ملکی خود به سازمان مدیریت 
حمل و نقل بار و پایانه های مسافری، می توانند از روز سه شنبه مورخ ۱۴۰۲.۱۲.۱۵ به مدت یک 
هفته، پس از هماهنگی تلفنی با شــماره ۸۸۵۴۹۳۲۷ با مراجعه به پایانه و پارک سوار بیهقی، 
معاونت ســاماندهی و نظارت بر حمل و نقل بار و کالا، نســبت به بازدید از موتورسیکلت های 
برقی مورد اشاره و انتخاب آن برای جایگزینی با موتورسیکلت های بنزینی خود اقدام نمایند. بر 
اساس گزارش روابط عمومی سازمان مدیریت حمل و نقل بار و پایانه های مسافری شهر تهران، 
علیمردانی افزود: این طرح در مرحله نخســت ویژه مناطق و سازمانهای شهرداری تهران اجرا 
شده است و در مرحله بعد شامل کلیه موتورسیکلت های باری در سطح شهر تهران می شود که 
ان شاءالله بتوانیم در مدت زمان کمی،  موتورسیکلت های بنزینی فعال در سطح شهر که اقدام به 

جابجایی بار می نمایند را با موتورسیکلت های برقی تعویض کنیم.

اجرای طرح تعویض موتورسیکلت های 
بنزینی شهرداری با موتورهای برقی 

مدیر عامل سازمان  پایانه های تهران اعلام کرد:


